
Formulier - Mondelinge vraag

Hans Jozef Martha Mestdagh (Groen) op 15-11-2020 18.19 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Bestuurlijke hervorming van het sociaal woonlandschap 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De Vlaamse regering wil tegen 01.01.2023 sociale huisvestingsmaatschappijen (SHM's) en sociale
verhuurkantoren (SVK's) samenvoegen tot één speler (woonactor) per gemeente. Ook sociale
woningen van lokale besturen wil men opnemen in deze ene woonmaatschappij. Tegelijk zal het
publiek aandeelhouderschap versterkt worden. Door het samenbrengen van de activiteiten van
sociale verhuurkantoren (SVK's) en sociale huisvestingsmaatschappijen (SHM's) wil de Vlaamse
Regering beter gebruik maken van bestaande sterktes zodat de dienstverlening geoptimaliseerd en
transparanter kan worden. 1 januari 2023 is niet ver weg. Een bestuurlijke hervorming van het
sociaal woonlandschap waarbij de regie van het lokaal bestuur in het woonbeleid versterkt wordt
biedt ongetwijfeld kansen. De rol voor de provincie in deze hervorming is momenteel minder
duidelijk. Nochtans zou de provincie vanuit haar bevoegdheid 'wonen' mee kunnen onderhandelen
en/of sturen. Veel vragen bij deze bestuurlijke hervorming zijn nog onduidelijk, zoals de
afbakening van het werkingsgebied van deze of gene woonactor of het aandeel van de provincie bij
de verschillende woonactoren. Mogelijks liggen hier ook kansen voor de provincie om het
intergemeentelijk regionale woonbeleid mee vorm te geven. 
  
Concrete vragen:
VRAGEN 1. In welke mate wordt het provinciebestuur momenteel betrokken de bestuurlijke
hervorming van het sociaal woonlandschap? 2. Welke is het standpunt van de deputatie bij deze
bestuurlijke hervorming? 3. Welke rol ambieert het provinciebestuur bij het lopende proces van
deze hervorming (bijv. bij afbakening van werkingsgebieden)? Als trekker? Als
mede-onderhandelaar / publieke aandeelhouder? 4. Welke rol ambieert het provinciebestuur bij
afronden van deze hervorming? In welke mate wenst de provincie haar publiek
aandeelhouderschap in de toekomstige woonactoren te consolideren of uit te breiden? 
  


